
Protokoll fört vid årsmöte i föreningen Mozarts Vänner 2024-01-

25 

Närvarande: Fredrik Schützer, Jin Kuh, Sara Warrant, Johan Jörgensen, Tomasz Sasor, Eskil 

Fredriksson och Oriana Miranda. 

1. Ordförande Fredrik Schützer välkomnar alla och öppnar mötet. 

2. Röstlängd fastställdes till de närvarande.  

3. Dagordningen fastställdes. 

4. Fredrik Schützer valdes till ordförande för mötet. 

5. Eskil Fredriksson valdes till sekreterare för mötet. 

6. Som protokolljusterare och tillika rösträknare valdes Johan Jörgensen. 

7. Fredrik Schützer går igenom verksamhetsberättelse och årsredovisning. 

8. Jin Kuh redovisar föreningens ekonomiska situation, som är god, och berättar att vi nu 

har 169 individuella medlemmar. 

9. Pia Wennerberg har gjort revisionsberättelse som delges skriftligen. Hon kunde inte 

medverka på plats idag. 

10. Ansvarsfrihet ges enhälligt till styrelsen. 

11. Fredrik Schützer föreslås och väljs till föreningens ordförande.  

12. Tomas Sasor väljs som vice ordförande och Jin Kuh som kassör. Oriana Miranda väljs 

till ny sekreterare. Sara Warrant och Hanna Erlandsson väljs som ordinarie ledamöter. 

13. Pia Wennerberg har bekräftat att hon vill fortsätta att vara revisor och väljs in på 

denna post. 

14. Johan Jörgensen fortsätter som valberedning. 

15. Fredrik Schützer fortsätter som firmatecknare. 

16. Styrelsen har inga förslag till ändringar av stadgarna. 

17. MoV har ett flertal återkommande aktiviteter med stöd till konsertverksamheten, se 

årsredovisningen. MoV har bland mycket annat hjälpt till med blommor, fika, 

transporter, funktionärer med mera. Detta fortsätter under kommande år. Limus 

konsertverksamhet har växt och har nu en stor konsertverksamhet med få inkomster. 

Gabriele Katthän har arbetat med att söka bidrag och stöd till verksamheten och bland 

annat skrivit ett protestbrev till kommunen då Limus varit en av endast två sökande 

som inte fått stöd. Som exempel nämns Mejeriets musikskola som har fått 6,24 



miljoner kronor i stöd. MoV blir därmed allt viktigare då vi försöker bidra med vad vi 

kan, och även försöker från vår sida se vad som kan göras gällande föreningsbidrag. 

Fredrik Schützer planerar att hålla möte med representant från kommunen för att se 

vilka bidrag som är möjliga att söka. Johan Jörgensen påpekar att särskilt konserthusen 

såsom Magle är mycket dyra och följer gärna med Fredrik Schützer på ett sådant möte. 

MoV kan förhoppningsvis framöver gå in som producent för att stötta konserterna 

bättre. Även möjligheten med fler egna arrangemang, såsom Abel, där MoV själva står 

som arrangörer, men elever på Limus är inbjudna, diskuterades.  

 

Information lämnades även om att föreningen fortfarande håller på att skaffa bankkort, 

vilket förhoppningsvis snart är klart.  

 

Föreningen är nu medlem i RUM. Diskussion fördes om att det behöver förtydligas på 

utåtriktad information att medlemskap i MoV även innebär medlemskap i RUM. 

Folkmusikläger på Limus hålls vecka 8. Fika behöver köpas, vilket Johan Jörgensen 

åtar sig att ordna.  

 

Nästa styrelsemöte är bokat till den 11 april. Fortsatta mötesdatum sätts till 22 augusti 

och 7 november klockan 20.00. Att packa godisknyten till Nikolauskonserten i 

december bestämdes till den 9 november, Johan Jörgensen, Jin Kuh och Eskil 

Fredriksson är med och packar. Årsmöte 2025 planeras till den 23 januari.  

18. Inga inkomna motioner. 

19. Johan Jörgensen har funderingar gällande biljetter till Nikolauskonserterna och 

avgifterna, och diskussion förs om hur man skulle kunna sänka dessa. 

20. Fredrik Schützer avslutar mötet. 

Lund, 2024-01-25 

 

……………………………..  …………………………….. 

Eskil Fredriksson, sekreterare  Johan Jörgensen, justerare 

 


